
   
 

   
 

Zápis 

z 21. zasedání Akademického senátu FTOP ze dne 22. 3. 2023 

Přítomni: Ing. Veronika Váchová, Ph.D., Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D., Ing. Zdeněk Beňo, Ph.D., 

Ing. Jiří Kroužek, Ph.D., Ing. Jana Rejková, Ph.D., Ing. Jaromír Valtr, Ing. Hana Skálová, 

Bc. Adam Loos 

Omluveni: Bc. Eliška Sochorová 

Hosti:  Ing. Lukáš Matějovský, Ph.D., Ing. Lucie Pokorná, Ph.D., Ing. Martin Staš, Ph.D., 

Bc. Kryštof Frank, Ing. Petr Lodňánek  

Schválený program (8/0/0) 
1. Představení senátorů z AS VŠCHT za FTOP 
2. Schválení hlasování per rollam ze 17. 2. 2023 
3. Hlasování o schválení návrhu nominace člena etické komise za FTOP 
4. Informace z KD 
5. Počet výtisků závěrečných prací 
6. Dobrovolné pedagogické vzdělávání 
7. Ankety 
8. Podněty z AS VŠCHT  
9. Různé 

 
1.   Představení senátorů z AS VŠCHT za FTOP 
Na pozvání předsedkyně Ing. Veroniky Váchové, Ph.D.  se na zasedání dostavili nově zvolení senátoři 

AS VŠCHT za FTOP. Přítomní hosté se představili a zároveň uvedli, jakých výborů jsou členy.  

2. Schválení hlasování per rollam ze 17. 2. 2023 
Senátoři schválili (8/0/0) zápis hlasování per rollam ze 17. 2. 2023 o návrhu na akreditace habilitačního 

řízení a řízení jmenování profesorem v oboru „Energie a Paliva“ a oboru „Chemie a technologie ochrany 

životního prostředí“. AS FTOP souhlasí s předáním návrhů ke schválení Vědeckou radou FTOP bez 

připomínek.  

3. Hlasování o schválení návrhu nominace člena etické komise za FTOP 
Senátoři schválili (8/0/0) návrh nominace doc. Ing. Luďka Jelínka, Ph.D.  jako zástupce FTOP do etické 

komise VŠCHT.  

4. Informace z KD 
Předsedkyně Ing. Veronika Váchová, Ph.D. seznámila senátory s novinkami z proběhlých zasedání 

kolegia děkana, které se konaly 21. 2. a 14. 3. 2023. Přednesla senátorům téma strategie otevřené 

vědy, které má za cíl publikování veškerých naměřených dat široké veřejnosti v blízké budoucnosti. 

Dále byla vedena debata nad zvýšením režie u projektů v režimu “full cost”, což se týká zejména 

aplikovaného výzkumu. Senátoři se shodli, že neustálé zvyšování režie je znepokojující a do budoucna 

může toto zvyšování zapříčinit snižování zájmu vědeckých týmů o aplikovaný výzkum.  

5. Počet výtisků závěrečných prací 
Ing. Veronika Váchová, Ph.D. přednesla řešené téma počtu výtisků závěrečných prací pro bakalářské a 

magisterské studijní programy. Senátoři diskutovali nad potřebným množstvím vytištěných verzí a 

jejich omezení pro jednotlivé studijní programy. AS FTOP doporučuje vyžadovat jeden výtisk pro 

bakalářské práce a dva pro diplomové.  



   
 

   
 

6. Dobrovolné pedagogické vzdělávání  
Ing. Veronika Váchová, Ph.D. přednesla možnost dobrovolného pedagogického vzdělávání, které škola 

nabízí svým zaměstnancům.  Prozatím je zájem zaměstnanců velmi malý a většinou tuto možnost 

využívají doktorandi.  

7. Ankety  
Ing. Veronika Váchová, Ph.D. požádala senátory, aby připomněli svým kolegům důležitost anket. Bylo 

by dobré, aby vyučující motivovali studenty k vyplňování anket alespoň číselně, ačkoliv komentář je 

podnětnější. A následně je žádoucí, aby vyučující na případné komentáře reagovali.  

8. Podněty z AS FTOP  
Ing. Petr Lodňánek přednesl přítomným senátorům důležitost vyplňování anket studenty, a reakce na 

podněty od  vyučujících. Dále se zmínil o omezení počtu výtisků závěrečných prací a formulování 

nutného počtu těchto výtisků.  

Ing. Lucie Pokorná, PhD. přednesla senátorům vznikající akční plán Udržitelné univerzity. AS FTOP 

rozhodně doporučuje zapojení fakulty do jeho realizace.   

9.   Různé 
Nikdo z přítomných senátorů neměl další téma k diskuzi.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala         Za správnost 

Ing. Hana Skálová        Ing. Veronika Váchová, Ph.D. 


